
 

Vragenhalfuurtje        

 

Onderwerp: WOZ-waarde. 

 

Raadsvergadering: 21 september 2017 

Gesteld door: H&G / A. van Daal  

Portefeuillehouder: Marcel Bax 

Teammanager: Joost van Hoof 

Deadline: 21 september 2017 

 

Vraag: 

 

Sinds eind 2016 zijn gemeenten verplicht om de WOZ-waarden van woningen openbaar 

te maken. Onze gemeente heeft daar in voorzien door op de gemeentelijke website een 

knopje WOZ-loket aan te brengen. 

Er is echter ook een WOZ-waardeloket dat is ontwikkeld in samenwerking met het 

ministerie van Financiën, de Vereniging van Nederlandse Gemeenten, het Kadaster, de 

Unie van Waterschappen en de Waarderingskamer. Daar vind je in een oogopslag de 

waarde van meerdere jaren, maar ook bouwjaar, oppervlakte etc.  

Het is de bedoeling van de minister dat alle 390 gemeenten daar hun gegevens 

onderbrengen. 

De vraag is daarom: Wat is de reden waarom wij niet aangesloten zijn bij het landelijk 

waardeloket, maar dat “in eigen beheer” doen? 

 

 

Antwoord: 

 

 


